
   یاغی جدید فوتبال ایران هرچند که عملکرد به نسبت 
بهتری در ترکیب استقلال داشته، اما برخی او را وصله ناجور 

باشگاه می دانند. 
به گزارش ایرنا، استقلال در فصل بیست و چهارم لیگ برتر 
فوتبال عملکرد بسیار انتقادآمیزی داشته و حتی جایگاه این 
تیم نیز بسیار دور از تصور و انتظار هواداران است. استقلالی که 
سال گذشته با جواد نکونام تا ثانیه های پایانی مدعی قهرمانی 
لیگ بود امسال در نیمه پائینی لیگ قرار دارد و هواداران آن 
هیچ امیدی به درخشش این تیم حتی در جام حذفی ندارند. 
کامی استقلال را تک عاملی تعریف  هرچند که نمی توان نا
کرد اما واقعیتی که وجود دارد مهره های اضافه شده به این تیم 
در فصل نقل و انتقالات یا کارکرد گذشته را ندارند یا اینکه بمبی 
از حاشیه  هستند که قرار است با رفتار و گفتار خود استقلال را 

از روند عادی خود دور کنند. 
یکی از بازیکنانی که با تشخیص نکونام به استقلال اضافه 
شد رامین رضائیان بود. بازیکنی که در زمان استخدام تمام 
استقلالی ها نسبت به خرید او اظهار نگرانی داشتند و حتی 
برخی از پیشکسوتان استقلال اعتقاد داشتند رامین روزهای 
آرامی با آبی پوشان نخواهد داشت و نمی تواند فصل را با این 

تیم به پایان رساند. 
هر چند که رضائیان به نسبت سایر ستاره های استقلالی 
عملکرد بهتری داشته اما یاغی جدید فوتبال ایران زود گرفتار 
حاشیه ها شد تا جایی که عملکرد وی در دربی رفت لیگ برتر 
خشم شدید هواداران را به همراه داشت. همکاری با سعید 
مهری بازیکن سابق استقلال موجب شد تا پرسپولیس پیروز 
از زمین آن بازی خارج شود. رضائیان با خطایی بی مورد در 
دربی رفت و دادن پنالتی به رقیب مورد غضب استقلالی ها 

قرار گرفت. 
رضائیان همچنین در زمان موسیمانه و بختیاری زاده 
بی حاشیه نبود و حتی به دنبال گذر از سیدحسین حسینی 
کاپیتان استقلال بود که با خشم دروازه بان استقلالی ها 
همراه شد و این حاشیه با وساطت مدیران باشگاه به صورت 
موقت به پایان رسید. رضائیان همچنین در بین ۲ نیمه بازی 
برابر فولاد به رختکن نرفت تا نشان دهد وصله آبی پوشان 
نیست؛ شاید وی نخواهد در جمع صمیمی تیم استقلال قرار 
گیرد یا اینکه استقلالی ها به وی اطمینان لازم برای حضور در 

رختکن ندارند. 
استقللال در برابر گل گهر سیرجان با تساوی به یک آرامش 
نسبی رسید و قرار است خود را برای جام حذفی آماده کند اما 
رضائیان بار دیگر پا پیش کشید تا نشان دهد مامور به حاشیه 
است او اعلام کرد برای تمدید قرارداد با وی سخنی گفته نشده 

و احتمال دارد برخی از بزرگان تیم از حضور او ناراحت باشد. 

هر چند که رضائیان نامی از بازیکن خاص نبرد اما برخی باور 
دارند وی حسینی و روزبه چشمی را به عنوان کاپیتان های 
اول و دوم خطاب قرار داده و با این کار به دنبال القای بازیکن 
سالاری در استقلال است. بازیکن سابق تیم های پرسپولیس 

و سپاهان به خوبی می داند که غریبه ای در بین آبی پوشان 
است و نمی تواند به مانند مهدی هاشمی نسب سال ها در 

خاطر تیفوسی های آبی بماند. 
شاید رامین خود بهتر از هر کسی بدانند که وی بیشتر 
شبیه به علی  علیزاده است که بیش از آنکه بازی وی به 
چشم بیاید پنالتی جنجالی وی در خاطر ماند که موجب 

شد پرسپولیس از شکست فرار کند و تیم قلعه نویی در 
دقایق پایانی بازی برد را با تساوی عوض کند. 

رضاائیان یک فصل در تیم استقلال توانست بازی کند 
و شاید حضور وی در این فصل درس های زیادی به او 

داده باشد وی باید از این درس ها به خوبی استفاده کند 
و مهمان ناخوانده سفر رقیبان نباشد مهمانی که نه تنها 

کنون با حاشیه های  نمک شناس نیست بلکه ا
خود به دنبال بر هم زدن تمرکز استقلال 

حذفی  جام  مسابقات  آستانه  در 
است. همچنین مدیران استقلال 

سفره های  صاحب  عنوان  به 
باشگاه باید از رفتارهای هیجانی 
مدل  استقلال  تا  کنند  پرهیز 
نشود.   غرق  حاشیه  در   ۱۴۰۴
مدیران  این  اقدام  نخستین 

برای ساخـــــــــــتن یک استقلال 
متفاوت خنثی ســـــازی بمب های 
خود ساخته اســـــــــــــــــــت بمب هایی 
که انفجار آنان در مسیر استقلال 
می تواند ریل موفقــیت ایـــن تیم را 
بـــــــــــرای سال ها ویران کرده و آن را 
به یک تیم دست چندم تبدیل 
کند. حال مسئولان استقلال 
با احضار رضائیان به کمیته 
انضباطی باشگاه به دنبال آن 
هستند تا ترمز زیاده خواهی 
اما  بکشند  را  بازیکن  این 
رضائیان در استقلال خود 
را فراتر از یک تیم می داند 
که  دارد  انتظار  شاید  و 
بسیاری از هماهنگی های 
فنی و مدیریتی با او انجام 

شود. البته تمام این توقعات این بازیکن به خاطر مدیریت 
لرزان برخی از مسئولان استقلال است که نه کاریزمای لازم 
برای این پست را دارند و نه اینکه توانستند 
نتیجه درخور شان این باشگاه را 

کسب کنند. 
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حواشی تمام نشدنی رامین رضائیان 

گفتوگو

 سرمربی مستعفی تیم نوجوانان فوتبال گفت: 
جالب است افرادی که در رفاه به سر برده، دوربین 
یا میکروفن دارند و فضایی برای صحبت کردن 
آنها فراهم می شود، به راحتی حاضر هستند 
شرافت خود را زیر پا بگذارند. عباس چمنیان در 
ح شدن برخی شائبات  گفت وگویی درباره مطر
نسبت به حضور برخی بازیکنان در تیم فوتبال 
نوجوانان به جام ملت های زیر ۱۷ سال آسیا، 
اظهار داشت: نمی خواهم شرافت خانواده ای 
را زیر سوال ببرم زیرا با شرافت ترین خانواده ها، 
خانواده کارگران و طبقات پایین جامعه هستند. 
آنها به سختی زندگی می کنند اما شرافت خود 
را نمی فروشند.وی افزود: خیلی جالب است 
افرادی که در رفاه به سر برده، دوربین یا میکروفن 
دارند و فضایی برای صحبت کردن آنها فراهم 
می شود، به راحتی حاضر هستند شرافت خود 
را زیر پا بگذارند. واقعا می توان تاسف خورد که به 
راحتی هرچه تمام تر در یک رسانه تهمت بزنید، 
بدون هیچگونه مدرک و سندی و صرفا براساس 
شنیده  و اغراض درونی.سرمربی مستعفی تیم 
فوتبال نوجوانان اضافه کرد: بر فرض با فدراسیون 
و شخص مهدی تاج هم مشکل دارید، تیم ملی 
را لگدکوب و عباس چمنیان را به همه تهمت ها 
منتسب کردید. آیا مشکل تان با آقای تاج حل 
شد یا مشکلی از مشکلات فوتبال ما حل شد؟ 

زیرساخت هایمان درست شد؟
دوست  آن  از  داد:  ادامه  چمنیان 
کارشناس مان که کل لیگ های دنیا را کارشناسی 
می کند، یک سوال دارم. نیمه دوم بازی با کره 
شمالی و نیمه اول دیدار با عمان را دیدید؟ ما 
در آن نیمه ها بد بازی کردیم؟ وقتی قرار باشد 
بگوییم اصلا تیم خوب بازی نکرد، باید این 
دقایق را هم ببینیم. مگر باشگاه یک محله یا شهر 

کوچک است که ۲۳ بازیکن پولی داشته باشد؟
وی عنوان کرد: جسارت نمی کنم. خیلی 
از تیم های لیگ تهران صادقانه و سلامت کار 
که بخواهید  می کنند اما مگر باشگاه است 
بازیکن پولی بیاورید؟ چرا به این سادگی تهمت 
کره  کارشناس بازی  آیا به عنوان  می زنید؟ 
شمالی با اندونزی ۹ امتیازی را دیدید؟ مگر 
ندیدید ما همین تیم اندونزی را در یک بازی 
تدارکاتی ۲ بر صفر بردیم؟ اینکه نتوانستیم در 
تمام بازی ها عملکردی مثل نیمه اول بازی 
با عمان، نیمه دوم دیدار مقابل کره شمالی و 
دقایقی از بازی با تاجیکستان را نمایش بدهیم، 

ایراد من است.

چمنیان: 
 تهمت ناروا زدن

اوج وقاحت 
کوتاهو بی شرمی است

فوق ستاره والیبال به فولاد آمد
اروین انگاپت در ترکیب تیم فولاد به میدان خواهد 
رفت. تیم والیبال فولاد سیرجان برای حضور قدرتمند 
در مسابقات قهرمانی باشگاه های آسیا با اروین انگاپت 
و ترور کلیونات دو ستاره تیم ملی والیبال فرانسه به 
توافق رسید. بهروز عطایی سرمربی تیم والیبال فولاد 
لئون  ویلفردو  جذب  دنبال  ما  گفت:  مورد  این  در 
کرده و با او قرارداد  ودتر اقدام  که چینی ها ز بودیم 
کلیونات به  وین انگاپت و ترور  بستند. البته ما با ار
توافق رسیده ایم و در مسابقات باشگاه های آسیا از 
آنها استفاده خواهیم کرد. مسابقات والیبال قهرمانی 
باشگاه های آسیا اردیبهشت ماه امسال به میزبانی 

ژاپن برگزار خواهد شد. 
 

  بازگشت نا امید کننده 
ستاره استقلال به ترکیب

استقلالی ها انتظار داشتند بازیکنان مصدومی که به 
ترکیب برمی گردند، به تیم کمک کنند نه اینکه بار اضافه 
روی دوش آن ها شوند!یکی از خرید های تابستانی جواد 
نکونام که با کلی سر و صدا به عنوان اولین ورودی این 
فصل استقلال معرفی شد، محمدحسین اسلامی بود. 
این وینگر اصفهانی که سابقه دعوت به اردوی تیم ملی 
کار جواد نیامد و تازه زمان پیتسو  را هم داشت، به 
موسیمانه بود که شکوفا شد، اما این درخشش خیلی 
هم سو نداشت و با مصدومیت سنگین از ناحیه کتف، 
مدت زمان زیادی را خانه نشین شد. اسلامی که چند 
دقیقه ای در دربی بازی کرد و کار خاصی هم انجام نداد، 
چهارشنبه برای اولین بار در سال ۱۴۰۴ برای استقلال 

به میدان رفت.
 او طی هفته های اخیر ریکاوری کرده بود و چندین 
جلسه تمرینی را هم به صورت گروهی گذرانده بود و هم 
کادرفنی و هم هواداران انتظار داشتند با بازگشت وی 
گر  حداقل خط حمله آبی ها کمی جان بگیرد، اما انگار ا
اسلامی بر نمی گشت، بهتر بود!وینگر ۲۴ ساله استقلال 
حدودا نیم ساعت فرصت بازی برابر گل گهر را پیدا کرد، 
اما از همان لحظه نخست انگار که ۱۲۰ دقیقه بازی کرده 
باشد، تمام نبرد های تن به تن را به مدفعان حریف 
گذار می کرد و طوری در زمین می دوید که انگار نای  وا
گ بوژوویچ  ادامه دادن ندارد! در شرایطی که میودرا
مثل مربیان قبلی تیم بابت مشکلات آمادگی جسمانی 
گردانش گلایه داشت، یک بار دیگر مشخص شد  شا
بدنسازی ضعیف در ابتدای تابستان چه بلایی سر 
استقلال آورده که بازیکن جوانش اینگونه توان ندارد 
خودش  منتظر  را  مربی  و  هوادار  کلی  بی خودی  و 

گذاشته بود. 

 کرمانشاه - مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمانشاه 
گفت: در همه پروژه های نهضت ملی مسکن قوانین 
استانداردی رعایت شده و گواهی استاندارد نیز دریافت 
خواهد شد. خط قرمز ما مردم و منافع آنها است و آن را با 
هیچ چیزی معاوضه نمی کنیم و طراحی و ساخت مسکن 
نهضت ملی مسکن به گونه ای است که مسکن به بهترین 
نحو ممکن و بر اساس استانداردهای لازم تحویل داده و 

مردم با خیال آسوده زیر سقف مسکن ملی بروند. 
دویست و چهل و چهارمین جلسه )اولین جلسه سال 
۱۴۰۴( شورای مسکن استان کرمانشاه همزمان با بیستمین 
کشور با حضور منوچهر  نشست شورای عالی مسکن 
حبیبی استاندار کرمانشاه، رامین الماسی مدیرکل راه و 

شهرسازی استان کرمانشاه و دیگر مدیران عضو در سالن 
شهید سلیمانی برگزار شد. 

کید بر  مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمانشاه با تا
اینکه در ساخت واحدهای نهضت ملی مسکن نباید 
کیفیت را فدای سرعت کنیم، گفت: نظارت بر ساخت 
واحدهای مسکونی طرح نهضت ملی مسکن بسیار مهم 
کید ستاد بحران کشور است و هیچ قصوری در  و مورد تا

این راستا به هیچ عنوان پذیرفتنی نیست . 
رامین  الماسی خواستار تعامل بیشتر بین دستگاه های 
اجرایی مربوطه در راستای اجرای کامل پروژه های مسکن 
ملی شد و افزود: به صورت کامل از خدمات مهندسان 
صاحب صلاحیت در پروژه های اقدام مسکن ملی استفاده 

شود و استفاده از ظرفیت مهندسان علاوه بر ارتقای 
کیفیت ساخت و ساز زمینه ایجاد اشتغال پایدار را در پی 

خواهد داشت. 
وی افزود: در پروژه ها در وهله اول استانداردهای 
بچینگ اخذ و تا زمانی که این استاتدارد تایید نشود 
هیچگونه بتون ریزی انجام نخواهد شد زیرا بچینگ بتن 

قلب فرآیند تولید بتن با کیفیت و مقاومت بالا است. 
کید کرد: طبق دستور استاندار کرمانشاه  این مسئول تا
کید ایشان بر هماهنگی کامل با بانک های عامل،  و تا
جلساتی با مدیران عامل بانک ها گذاشته شد و مصوب 
شد که حدود ۲۲ هزار واحد مسکونی در طرح نهضت ملی 

مسکن تامین اعتبار شود. 

مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمانشاه: 

هیچپروژهایبدوناخذمجوزهایاستاندارداجرانمیشود

 
 

کوتــــاه
مصرفآباصفهانیها
کمترازمیانگینکشوری

 اصفهان - معاون توسعه و بهره برداری آبفا استان 
اصفهان گفت: مصرف آب مردم اصفهان ۱۳ درصد از 
میانگین کشوری کمتر و میزان هدررفت آب در استان، 
۵۴ درصد از میانگین کشوری پایین تر است.  سیدمحسن 
صالح، در شورای اداری اصفهان با بیان اینکه شرکت آب 
و فاضلاب استان اصفهان، بیش از ۱۰۰ شهر و بیش از ۹۴۹ 
روستا را تحت پوشش دارد، اظهار کرد: به طور کلی، در 
شرایط پیک مصرف، ۱۴. ۶ مترمکعب در ثانیه توان تأمین 
آب استان است و این در حالی است که در شرایط پیک 
مصرف، میزان مصرف آب به ۱۸. ۳ مترمکعب در ثانیه 
می رسد و ۳. ۷ مترمکعب در ثانیه کمبود آب در شرایط 
پیک مصرف داریم.  وی افزود: میزان سرانه مصرف 
خانگی در کشور برابر با ۱۹۵ لیتر به ازای هر نفر در شبانه 
روز است، در صورتی که این آمار در استان اصفهان برابر با 

۱۷۰ لیتر است. 
 
لزومبهرهگیریازفناورینویندر

نظارتجنگلهایهیرکانی
  مازندران - معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی 
و آبخیزداری کشور بر لزوم تقویت نظارت و بهره گیری از 
فناوری نوین و پهپادها در نظارت و پایش جنگل های 
کید کرد.   در جلسه تبیینی و توجیهی مدیریت  هیرکانی تا
پایدار جنگل های هیرکانی که با حضور معاونان، مدیران 
و کارشناسان منابع طبیعی کشور و مازندران در ساری 
رویکرد  با  جامع  برنامه ریزی  ضرورت  بر  شد،  برگزار 
کید شد.   حفاظتی و بهره برداری پایدار از این جنگل ها تأ
، معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی و  اشرفی پور
آبخیزداری کشور، در این نشست از تدوین برنامه راهبردی 
مدیریت پایدار جنگل های هیرکانی خبر داد و افزود: 
در برنامه ریزی ها باید علاوه بر شاخص های حفاظتی، 
ظرفیت های گردشگری، پارک ها و تفرجگاه های جنگلی 
نیز به عنوان منابع اقتصادی پایدار مدنظر قرار گیرد.  وی 
با اشاره به بخشنامه شماره ۱۴۰۳۳۷۵۰۱,۱ مورخ ۱۴۰۳,۱۱,۳۰ 
ریاست سازمان، اجرای دقیق مفاد آن در جنگل های 
هیرکانی را ضروری دانست و بر تقویت ساختار نظارتی در 
ح های فنی و حفاظتی، انتصاب مدیران حوزه های  طر
آبخیز و استقرار ناظرین فنی و حفاظتی در سطح ادارات 
کرد.  معاون امور جنگل همچنین ساماندهی  کید  تأ
نیروهای حفاظتی را ضروری دانست و خواستار پایش 
مستمر اجرای برنامه ها در سطوح مختلف سازمانی شد.  
ح تفصیلی مدیریت  در ادامه، حاضران درباره اجرای طر
پایدار منابع طبیعی به روش امانی و پیمانی، بهره گیری 
از فناوری های نوین مانند پهپاد و کنترل از راه دور برای 
جبران کمبود نیروهای حفاظتی، و نظارت دقیق بر معادن 

استان به بحث و تبادل نظر پرداختند. 

معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز خبر داد:   

 افتتاح بزرگ ترین تقاطع شهری با هزینه 5هزار میلیارد 
کوتــــاه

- معاون فنی و عمرانی شهرداری   شیراز
عمرانی  پروژه های  افتتاح  از  شیراز 
به ارزش ۱۶ هزار میلیارد تومان در روز 
پنج شنبه ۲۸ فروردین ماه با حضور معاون 
رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و 
محمد  دکتر  داد.  خبر  کشور  بودجه 
بر اساس تعهد به  امین اظهار داشت: 
شهروندان، قرار است هر ماه پروژه های 
متعددی در قالب بسته های عمرانی به 
 ، بهره برداری برسد. وی افزود: در این روز
پروژه هایی از جمله تقاطع شهدای حرم 
حفاری  عملیات  اتمام  )ع(،  شاهچراغ 
فاز ۲ خط ۲ مترو و ساماندهی کمربندی 
جنوبی شیراز به طول ۱۸ کیلومتر افتتاح 
اینکه  بیان  با  امین  دکتر  شد.  خواهد 
بزرگراه ها،  غیرهمسطح،  تقاطع های 
، روکش آسفالت، خطوط مترو و  زیرگذر
راستای  در  فراغتی  تفریحی  پروژه های 
توسعه و پیشرفت این کلان شهر و ارتقای 
رضایتمندی و رفاه و آسایش شهروندان 
اجرا و یا در حال اجرا هستند، اظهار کرد: 
تمام تلاش شورای اسلامی شهر شیراز و 
شهرداری شیراز جلب رضایت و ارتقای 
بیش  شهروندان است.  سالانه  زندگی 
از ۳۰۰ میلیارد تومان در مصرف سوخت 
صرفه جویی می شود معاون فنی و عمرانی 
شهرداری شیراز با بیان اینکه این تقاطع 
با طول عرشه پل ۵ هزار مترمربع و سطح 

مقطع اشغالی ۲۲ هکتار، بزرگ ترین تقاطع 
شهری کشور به شمار می رود، گفت: این 
پروژه با حذف چهار دوربرگردان ناایمن، 
از ورود غیرکنترل شده وسایل نقلیه به 
کرده و سالانه بیش  مرکز شهر جلوگیری 
از ۳۰۰ میلیارد تومان در مصرف سوخت 
صرفه جویی می کند. امین با اشاره به اینکه 
تقاطع شهدای حرم شاهچراغ )ع( که در 
بولوار  )ره(،  امام خمینی  بزرگراه  تقاطع 
نواب صفوی و احمد بن موسی )ع( قرار 
دارد، گفت: این پروژه که یک نقطه بحرانی 
هزینه ای  با  می شد،  محسوب  ترافیکی 
بیش از ۵ هزار میلیارد تومان تکمیل شده 
است. معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز 

کرد و گفت:  اهداف این پروژه را تشریح 
تسهیل و هدایت ترافیکی در بلوارهای 
متصل، کاهش بار ترافیکی در محور رحمت 
کمربندی، افزایش ایمنی بزرگراه امام  و 
خمینی )ره( و حذف چهار دوربرگردان 
این  احداث  اهداف  جمله  از  ناایمن 
تقاطع است. وی با بیان اینکه در طول 18 
کیلومتر مسیر کمربندی، تمام کوچه ها به 
کمربندی راه داشتند، گفت: در طول مسیر 
نیز تجاری های غیر مجاز ایجاد شده بود و 
عابرین نیز به صورت نا ایمن از کمربندی 
عبور و مرور می کردند که خوشبختانه تمام 
این مشکلات را رفع نمودیم. دکتر امین 
با بیان اینکه بار فروشان نیز مشکلات را 

دو چندان کرده بودند، افزود: در طول 
، نیوجرسی با ارتفاع بلند  28 کیلومتر مسیر
نصب نمودیم تا ایمنی این مسیر افزایش 
یابد. وی گفت: 3 میلیارد تومان در سال 
گذشته و 7 میلیارد تومان در امسال جهت 
ساماندهی کمربندی هزینه شده است. 
مدیرکل عمرانی معاونت فنی و عمرانی 
، نیز در این نشست با  شهرداری شیراز
کید بر نگاه عدالت محور شهرداری اظهار  تأ
داشت: برخلاف برخی تصورات مبنی بر 
، احداث این تقاطع در  تمرکز بر شمال شهر
جنوب شیراز نشان دهنده توجه یکسان به 
تمامی مناطق است.  بابک همتی، افزود: با 
وجود نبود بودجه برخی نهادها، شهرداری 
با مصوبه شورای شهر این مسئولیت را 
گوار در کمربندی  پذیرفت تا از حوادث نا
جلوگیری کند. همتی اعلام کرد: این پروژه 
که تا فروردین ۱۴۰۴ به طور کامل تکمیل 
کیلومتر  کنون با آسفالت ۳۶  می شود، تا
، رفع نواقص زیرساختی و ارتقای  مسیر
ایمنی، کیفیت تردد شهروندان را بهبود 
بخشیده و گامی بلند در توسعه متوازن 
شمار  به  شیراز  شهری  زیرساخت های 
گر شهرداری شیراز در  می رود. وی افزود: ا
شمال شهر اقدام به ساخت بزرگ ترین 
زیرگذر شهری می کند در جنوب شهر نیز 
تقاطع غیر  بزرگ ترین  به ساخت  اقدام 

همسطح در کشور می نماید. 

رفعخساراتتاسیساتآبرسانی
منجیلورودبار

 گیلان - معاون بهره برداری شرکت آبفای گیلان؛ خسارت 
وارد شده به تأسیسات آبرسانی در شهرهای رودبار و 
منجیل ناشی از سیل، ترمیم و قطعی آب شرب مشترکین 
ع وقت مرتفع خواهد شد. عباس حسنی  این شهر در اسر
، خط  گفت: در پی باراش شدید باران در شهرستان رودبار
ج و  انتقال آب شرب شهر منجیل از مدار بهره برداری خار
آب آشامیدنی مشترکین این شهر قطع شد.  معاون بهره 
برداری شرکت آبفای گیلان تصریح کرد: عملیات اصلاح و 
ترمیم خسارات وارده به تاسیسات آبرسانی و شبکه توزیع، 
با سرعت بالایی توسط همکاران بهره برداری انجام و طی 24 
ساعت تلاش بی وقفه، آب شرب این شهر برقرار و خدمات 
رسانی به مشترکین و شهروندان محترم شهر منجیل، 
مجدد برقرار شد.  وی؛ خسارات وارد شده به تاسیسات 
آبرسانی این شهر را شامل: - تخریب 30 متر لوله پلی اتیلن 
250 میلیمتر خط انتقال منجیل؛ - تخریب 200 متر خط 
انتقال در جمال آباد منجیل؛ - تخریب 220 متر خط انتقال 
؛ - تخریب 250 متر خط انتقال چشمه  چشمه گزن رودبار
تکلیم شهر رودبار و همچنین تخریب گابیون اطراف چاه 
تکلیم و محوطه آن؛ - ریزش دیواره و تخریب محوطه 
چاه روستائی مجتمع کوثر جمال آباد منجیل عنوان کرد.  
حسنی در ادامه افزود: برآورد ریالی خسارتهای وارده در 
حدود 75 میلیارد ریال بوده که با قول مساعد استاندار 
محترم، از محل اعتبارات اصلاح و بازسازی شهرستان 

تأمین خواهد شد 
 
افزایشظرفیتپستحیاتیباشت

کهگیلویه و بویراحمد - مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان از افزایش ظرفیت پست فوق توزیع باشت از 
پروژه های حیاتی عبور از پیک مصرف تابستان در کهگیلویه 
و بویراحمد خبر داد. به گزارش روابط عمومی شرکت برق 
منطقه ای خوزستان، علی اسدی بیان کرد: پروژه افزایش 
ظرفیت پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت باشت یکی از پروژه های 
حیاتی ابلاغی وزارت نیرو )۱۴ مگاپروژه( برای عبور از پیک 
مصرف تابستان ۱۴۰۴ بوده است. وی افزود: بر همین اساس 
یک ترانسفورماتور به ظرفیت ۵۰ مگاولت آمپر جایگزین 
گردید تا ظرفیت پست  ترانس ۳۰ مگاولت آمپری موجود 
مذکور به ۸۰ مگاولت آمپر برسد. وی با بیان اینکه ارزش 
سرمایه گذاری این پروژه بالغ بر ۸۵۰ میلیارد ریال بوده، 
تصریح کرد: با این افزایش ظرفیت، شبکه برق فوق توزیع 
منطقه افزایش پیدا کرده و از پایداری خوبی برخوردار شده 
است. به گفته مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان، 
بهبود پایداری شبکه برق برای عبور از پیک مصرف و ایجاد 
زیرساخت جهت تامین برق مشترکین و متقاضیان جدید 
شرکت های تولیدی در راستای فراهم کردن زمینه های تحقق 

شعار سال از اهداف برنامه ریزی و اجرای این پروژه است. 

شــهرستان


